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Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.3.2023                                 

 

 

Prítomní: Mgr.Vladimír Lutišan, starosta obce     

                          Ľuboš Debrecký, zástupca starostu  

                   Ing. Juraj Štefanička, predseda finančnej komisie   

                          Jozef Vadovič, predseda kultúrnej komisie 

                   Ing. Tomáš Braniša 

                           Ivan Slezák 

                           Miroslav Vlachovič                 

                           Peter Palkovič                               

                 PhDr. Zlatica Opáleková – hlavná kontrolórka obce   

 

Prizvaní: 

-  Ing. Jana Dirgová, bytom Dolné Dubové – uchádzačka na post Hlavného kontrolóra 

v obci Šelpice 

- Ing. Ďurkovičová Božena, bytom Trnava - uchádzačka na post Hlavného kontrolóra 

v obci Šelpice 

 

 

Ospravedlnený: 

      

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ 

5. Interpelácie poslancov a dopyty obyvateľov 

6. Voľba Hlavného kontrolóra Obce Šelpice 

7. Žiadosti o zmenu ÚP  

8. Žiadosť o vydanie súhlasu obce podľa § 140b Stavebného zákona k projektovej 

dokumentácií časť vodná stavba a stanovisko k  projektovej dokumentácií pre 

stavebné povolenie. 

9.  Informácia o realizácií národného projektu v obciach /výsadba 108 stromov       

            ul. Suchovská /. Druhá etapa 

10. Rôzne 

           -   žiadosť p. Linda Glasová o finančný príspevok  

11. Záver 
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1. Otvorenie. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Šelpiciach otvoril a viedol Mgr. Vladimír Lutišan,      

starosta obce. V úvode privítal poslancov, hlavnú kontrolórku a prizvaných hostí skonštatoval, 

že počet prítomných poslancov je 7,  t. j. obecné zastupiteľstvo v Šelpiciach je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. Návrh programu bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 

zasadnutie OZ. 

 

2. Schválenie programu zasadnutia 

- program zasadnutia bol poslancami OZ schválený, 

- poslanec Debrecký požiadal o doplnenie bodu programu č. 10  zvýšenie platu starostu a 

poslanec Štefanička požiadal o doplnenie bodu programu – výsledok finančnej kontroly 

dotácia odídencov. 

- doplnené body programu zasadnutia boli poslancami OZ schválené. 

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

- zapisovateľ: Tatiana Chmelařová. 

- overovatelia zápisnice a uznesenia: Ľuboš Debrecký, Ing. Juraj Štefanička. Poslanci tento bod 

schválili. 

 

4.Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ 

- starosta informoval prítomných o prekládke verejnej vodovodnej šachty a potrubia, ktoré 

viedli cez súkromný pozemok parc. č. 215/1 k miestnemu cintorínu, 

-  poskytol bližšie informácie o zmene ÚP, ktoré sa týkajú parcely 919/4, kde by sa mal 

v budúcnosti vybudovať zberový dvor, Hasičská zbrojnica a park s detským ihriskom. 

 

5. Interpelácie poslancov a dopyty obyvateľov 

- bez pripomienok. 

6. Voľba Hlavného kontrolóra Obce Šelpice 

- starosta oboznámil prítomných o priebehu a spôsobe voľby Hlavného kontrolóra obce, 

- poslanci OZ na pracovnom stretnutí zo dňa 6.3.2023 určili, že voľba hlavného kontrolóra sa 

bude konať tajným hlasovaním, schválili mandátovú a volebnú komisiu v zložení: Ing. Juraj 

Štefanička, Miroslav Vadovič, Ľuboš Debrecký, 

- za Hlavnú kontrolórku obce Šelpice bola zvolená nadpolovičnou väčšinou hlasov p. Ing. 

Božena Ďurkovičová. 

 

7. Žiadosti o zmenu ÚP  

- starosta informoval o podaných žiadostiach od občanov a spoločnosti TT-AGRO, s.r.o. 

o zmenu ÚP. 
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8. Žiadosť o vydanie súhlasu obce podľa § 140b Stavebného zákona k projektovej 

dokumentácií časť vodná stavba a stanovisko k  projektovej dokumentácií pre stavebné 

povolenie. 

- starosta informoval o podanej žiadosti na vydanie záväzného stanoviska k stavebnému 

povoleniu spoločnosti Flexipal, s.r.o., ktorá by mala postaviť halu na výrobu drevených paliet 

v priemyselnej zóne na Zvončianskej ulici. 

 

9. Informácia o realizácií národného projektu v obciach /výsadba 108 stromov       

ul. Suchovská /. Druhá etapa 

- starosta bližšie informoval o pripravovanom projekte Zelené obce - druhá etapa na ul. 

Suchovská pri bytových domoch, o plánovanej brigáde v spolupráci s občanmi 

a organizáciami v obci. Spol. TT-AGRO s.r.o poskytne sponzorsky 30 kg lúčnej zmesi na 

výsadbu a spol. LIDL zabezpečí stravu a občerstvenie cca pre 50 ľudí v rámci programu 

čistenie obce Slovenska, čo zastrešuje p. Brisudová. 

  

10. Návrh na zvýšenie platu starostu 

- poslanec Ľuboš Debrecký podal návrh na zvýšenie platu starostu o 30 %. Poslanci tento 

návrh schválili. 

 

11. Rôzne 

- starosta informoval  o podanej žiadosti p. Lindy Glasovej o finančnú pomoc, nakoľko sa 

ocitla v nepriaznivej fin. situácii je matkou samoživviteľkou. OZ schválilo jednorazový fin. 

príspevok vo výške 200,- eur, 

- ďalej informoval o doriešení dĺžnej sumy za energie p. Gabriely Jurčovej, o podanej žiadosti 

na odkúpenie pozemku vedľa KD a doriešenie priestorov vo vojenských skladoch, 

- poslanec Juraj Štefanička oboznámil prítomných o výsledku finančnej kontroly, ktorá bola 

zameraná na príspevky za odídencov a zhodnotil, že sa nenašli žiadne pochybenia, 

- poslanec Miroslav Vadovič upozornil na dlhodobo odparkované osobné vozidlo na žel. 

stanici, 

- p. Baxová sa dotazovala či niekto z obecného úradu vykonáva kontrolu odídencov a miesta, 

kde sú ubytovaní, na čo starosta odpovedal, že odídenci sa raz mesačne chodia hlásiť na 

obecný úrad a kontrolu vykonáva aj PZ Trstín, 

- p. Heribanová upozornila na problematický zrušený prechod pre chodcov na ulici Hlavná, 

- p. Škodová upozornila na zlý stav miest. komunikácie na ulici Krajná, spýtala sa na 

možnosť vybudovania chodníka po ulici Skladová smerom na Bohdanovce, 

- p. Valovičová poukázala na problematickú komunikáciu na Cyrilovej ulici – kde je možnosť 

prekrytia kanála a dobudovanie cesty, 

- p. Kruksová tiež upozornila na porušovanie dopravnej značky zákaz nákladným vozidlám na 

Suchovskej ulici, na čo reagovali starosta aj poslanci, že táto komunikácia sa bude musieť 

prioritne zrekonštruovať. 
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12. Záver 

 - záverom starosta poďakoval poslancom, pracovníkom obecného úradu, hl. kontrolórke,  ako 

i všetkým prítomným a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala:  Tatiana Chmelařová                    ......................................... 

 

Overovatelia:             Ľuboš Debrecký                                ......................................... 

 

                 Ing. Juraj Štefanička               ......................................... 

 

 

 

 

 

                                                                                                    Mgr. Vladimír Lutišan 

                                                                                                 starosta obce 

 

 


